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Utlåtande Rotel III (Dnr KS 2025/216) 

Motion om att Stockholms stad ska verka för 
etablerandet av teknikcollege i Stockholm 
 

Motion av Jan Jönsson och Christina Tufvesson (båda L) 

Förslag till beslut 

Föredragande borgarrådet Emilia Bjuggren 

Sammanfattning av ärendet 

Jan Jönsson och Christina Tufvesson (båda L) har väckt en motion i Stockholms 
kommunfullmäktige där de föreslår att Stockholms stad ska ta initiativ och verka för 
bildandet av teknikcollege i Stockholmsregionen. 

Beredning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, arbetsmarknadsnämnden, 
utbildningsnämnden, Farsta stadsdelsnämnd, Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd och 
Södermalms stadsdelsnämnd.  

Stadsledningskontorets framhåller att Region Stockholm processleder, sedan flera år 
tillbaka, arbetet med att etablera teknikcollege i Stockholmsregionen. Med anledning 
av det framhåller stadsledningskontoret att staden inte ska initiera och verka för 
bildandet av teknikcollege i Stockholmsregionen. 

Arbetsmarknadsnämnden är positiv till motionens förslag om att Stockholms stad tar 
initiativ till och verkar för bildandet av ett teknikcollege i Stockholmsregionen. 

Utbildningsnämnden delar motionens bild av att det är viktigt med kvalificerade 
tekniska utbildningar med god branschsamverkan. Nämnden anser dock inte att 
Stockholms stad i det här läget ska initiera och verka för bildandet av teknikcollege, 
eftersom Region Stockholm processleder detta arbete sedan flera år tillbaka.  

Farsta stadsdelsnämnd är positiv till utbildningsinsatser och samarbeten som kan 
bidra till en bättre matchning av kompetens och lediga arbeten på arbetsmarknaden. 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande.
Motionen besvaras med hänvisning till vad som sägs i utlåtandet.
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Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd konstaterar att det funnits ett pilotprojekt inom 
teknikcollege finansierat av Region Stockholm, Huddinge kommun och Södertälje 
kommun. 

Södermalms stadsdelsnämnd ser positivt på att utbildningar anpassas generellt till de 
behov som finns på arbetsmarknaden och har inga andra synpunkter att anmäla. 

Föredragande borgarrådets synpunkter 

Den rödgröna majoriteten instämmer med motionärernas mening om vikten av att 
kvalificerade tekniska utbildningar har en god branschsamverkan. Det är en alldeles 
nödvändig samverkan för att skapa utbildningar med rätt innehåll som tillgodoser 
branschernas behov. Vi är också stolta över att stadens tekniska utbildningar håller 
hög kvalitet och har en god samverkan med branscherna. 

Som stadsledningskontoret och en del andra remissinstanser lyfter processleder 
Region Stockholm, sedan flera år tillbaka, arbetet med att etablera teknikcollege i 
Stockholmsregionen. Processen är långt framskriden och målsättningen är att en 
etablering av teknikcollege i Stockholmsregionen ska ske under 2025. 

Med anledning av det bör staden rimligen invänta det arbetet istället för att starta en 
parallell process. 

Bilaga 

Motion om att Stockholms stad ska verka för etablerandet av teknikcollege i 
Stockholm, dnr KS 2025/216–1 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 

Reservation av borgarrådet Jan Jönsson (L) enligt följande. 

Jag föreslår att kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Att avslå föredragande borgarråds förslag till beslut.  

2. Att tillstyrka motionen 

3. Att därutöver anföra följande 

Vi gläds åt att flera remissinstanser är så positiva till vår motion. Farsta 
stadsdelsnämnd instämmer om vikten av olika typer av gymnasieutbildningar och 
annan vidareutbildning med en tydlig koppling till arbetsmarknaden. Nämnden är 
vidare positiv till utbildningsinsatser och samarbeten som kan bidra till fler 
utbildningsplatser och en bättre matchning av kompetens och lediga arbeten på 
arbetsmarknaden.  

Även Södermalms stadsdelsnämnd ser positivt på att utbildningar anpassas generellt 
till de behov som finns på arbetsmarknaden. 
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Vi gläds slutligen också åt föredragande borgarråds besked att planerna för 
teknikcollege är på gång 2025. Vi förväntar oss därmed att frågan löses under 2025. 
Därmed tycker vi det vore på sin plats att Kommunstyrelsen och sedermera 
fullmäktige tillstyrker motionen. 

Kommunstyrelsen delar borgarrådsberedningens uppfattning och föreslår att 
kommunfullmäktige beslutar enligt föredragande borgarråds förslag.  

Stockholm den 18 juni 2025 

Karin Wanngård 
Kommunstyrelsens ordförande 

Reservation av Jan Jönsson (L) som är likalydande med Liberalernas reservation i 
borgarrådsberedningen. 

Reservation av Jonas Naddebo (C) enligt följande. 

Jag föreslår att kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Att tillstyrka motionen 

2. Att därutöver anföra 

Centerpartiet välkomnar motionen om att Stockholms stad ska ta initiativ till och 
verka för bildandet av ett teknikcollege i Stockholmsregionen. Vi delar motionärernas 
bedömning att det råder en kompetensbrist inom teknikindustrin som behöver 
adresseras. En väl fungerande kompetensförsörjning är avgörande för att stärka 
Stockholmsregionens konkurrenskraft och skapa möjligheter för tillväxt och 
sysselsättning. Som en plattform för samverkan mellan utbildningsanordnare, företag 
och kommuner, kan det föreslagna teknikcolleget vara en viktig pusselbit i detta 
arbete. 

Centerpartiet anser att det i denna process är särskilt viktigt att företagens inflytande 
värnas – särskilt när det kommer till att säkerställa att utbildningarnas utformning 
motsvarar arbetsmarknadens behov. Detta gäller särskilt små och medelstora företag 
som utgör en stor del av Stockholmsregionens näringsliv. Vidare anser vi att 
teknikcollege bör organiseras på ett sätt som möjliggör snabb anpassning till nya 
teknologier och förändrade kompetensbehov. Detta kräver en flexibel organisation 
och en nära dialog med näringslivet. Slutligen för att teknikcollege ska bli 
framgångsrikt är det viktigt att Region Stockholm är en aktiv part i arbetet, såsom 
arbetsmarknadsförvaltningen påpekar. 

Vi föreslår därför att staden tillsammans med Region Stockholm, 
utbildningsanordnare och näringslivet tar initiativ till att utreda förutsättningarna för 
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att bilda ett teknikcollege i Stockholmsregionen. Generellt behöver yrkesutbildningar 
på alla nivåer, från gymnasiet till yrkeshögskolan, stärkas. Teknikcollege kan vara ett 
sätt att öka attraktionskraften på tekniska utbildningar och säkerställa att de motsvarar 
arbetsmarknadens behov. Vikten av lärlingsutbildningar som en viktig del av 
kompetensförsörjningen behöver belysas – teknikcollege kan vara en plattform för att 
utveckla och utöka lärlingsutbildningarna inom teknikområdet. 

Ett teknikcollage bör samtidigt ha ett perspektiv på livslångt lärande och möjligheter 
till kompetensutveckling för yrkesverksamma. Teknikcollege kan erbjuda kurser och 
utbildningar för att uppdatera och fördjupa kunskaperna hos de som redan arbetar 
inom teknikindustrin. Samtidigt bör fokus även ligga på att utbildningarna förbereder 
studenterna på de utmaningar och möjligheter som finns kopplad till den gröna 
omställningen. Avslutningsvis vill Centerpartiet understryka att motionen föreslår en 
konkret och effektiv åtgärd för att stärka kompetensförsörjningen i 
Stockholmsregionen, och skapa en mer hållbar och konkurrenskraftig ekonomi och 
arbetsmarknad. 
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Ärendet 

Jan Jönsson och Christina Tufvesson (båda L) har i en motion till 
kommunfullmäktige föreslagit att Stockholms stad ska ta initiativ och verka för 
bildandet av teknikcollege i Stockholmsregionen. Motionärerna framhåller att det 
råder strukturell kompetensbrist inom industrin i Stockholm och landet. 
Teknikcollege, som är en samverkansplattform mellan näringsliv och 
utbildningsanordnare, arbetar för att öka attraktionskraften och kvaliteten på 
utbildningar.  

Remissammanställning 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, arbetsmarknadsnämnden, 
utbildningsnämnden, Farsta stadsdelsnämnd, Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd och 
Södermalms stadsdelsnämnd.  

Stadsledningskontoret 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 23 april 2025 har i huvudsak 
följande lydelse. 

Stadsledningskontoret anser i likhet med motionärerna att det är viktigt med 
kvalificerade tekniska utbildningar med god branschsamverkan. 

Region Stockholm processleder sedan flera år tillbaka arbetet med att etablera 
teknikcollege i Stockholmsregionen. Huddinge kommun, Järfälla kommun, Södertälje 
kommun och Haninge kommun deltar i arbetet. Processen är långt framskriden och 
målsättningen är att en etablering av teknikcollege i Stockholmsregionen ska ske 
under 2025. Med anledning av detta bedömer stadsledningskontoret att Stockholms 
stad inte ska initiera och verka för bildandet av teknikcollege i Stockholmsregionen.  

Stadsledningskontoret föreslår att motionen besvaras med hänvisning till vad som 
framförs i tjänsteutlåtandet. 

Arbetsmarknadsnämnden 

Arbetsmarknadsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 25 mars 2025 
följande. 

Arbetsmarknadsnämnden beslutar att hänvisa till förvaltningens tjänsteutlåtande 
som sitt yttrande över remissen. 

Reservation av Johan Kling (C), se Reservationer m.m. 

Särskilt uttalande av Christina Tufvesson (L), se Reservationer m.m. 

Arbetsmarknadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat den 13 mars 2025 har i 
huvudsak följande lydelse. 
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Arbetsmarknadsförvaltningen delar motionärernas analys att det råder kompetensbrist 
inom teknikindustrin. Enligt Myndigheten för tillväxtsanalys klassificeras Sverige 
idag som ett av de länder som har högst förändringstakt vad gäller krav på nya 
yrkeskunskaper vilket är en hållbarhetsutmaning. Den samverkansmodell som 
teknikcollege har utvecklat kan mycket väl passa för att etablera ett teknikcollege i 
Stockholmsregionen. 

Förvaltningen är positiv till motionens förslag om att Stockholms stad tar initiativ till 
att verka för bildandet av ett teknikcollege i regionen. 

Förvaltningens erfarenhet från tidigare försök visar på att det är betydelsefullt att 
Region Stockholm är aktiv part i det arbetet. 

Arbetsmarknadsnämnden föreslås hänvisa till förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt 
yttrande över remissen. 

Utbildningsnämnden 

Utbildningsnämnden beslutade vid sitt sammanträde den 24 april 2025 följande. 
1. Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande och 

överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen.  

2. Beslutet justeras omedelbart. 

Reservation av Jan Jönsson (L), se Reservationer m.m. 

Utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat den 2 april 2025 har i huvudsak 
följande lydelse. 

Utbildningsförvaltningen delar motionens bild av att det är viktigt med kvalificerade 
tekniska utbildningar med god branschsamverkan. Stockholms stads tekniska 
utbildningar håller hög kvalitet och har goda branschkontakter. 

Region Stockholm processleder sedan flera år tillbaka arbetet med att etablera 
teknikcollege i Stockholmsregionen. Huddinge kommun, Järfälla kommun, Södertälje 
kommun och Haninge kommun deltar i arbetet. Processen är långt framskriden och 
målsättningen är att en etablering av teknikcollege i Stockholmsregionen ska ske 
under 2025. 

Mot bakgrund av ovanstående anser inte förvaltningen att Stockholms stad i det här 
läget ska initiera och verka för bildandet av teknikcollege, eftersom Region 
Stockholm redan processleder detta arbete sedan flera år tillbaka. 

Förvaltningen vill även framhålla att en certifiering av ett teknikcollege kommer med 
en kostnad. Kostanden regleras i det samverkansavtal som skrivs mellan de 
deltagande parterna som ett led i certifieringsprocessen och uppgår till mellan 500 tkr 
till 2 mnkr årligen beroende på ambitionsnivå och åtagande. 

Konsekvenser för barn och barnets rättigheter samt jämställdhetsanalys  
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Då ärendet är ett svar på en remiss från kommunstyrelsen gör förvaltningen ingen 
egen analys av ärendets konsekvenser för jämställdheten eller för barn och barns 
rättigheter. Förvaltningen förutsätter att en sådan analys vid behov görs av 
kommunstyrelsen i den fortsatta hanteringen av ärendet. 
 

Förslag till beslut  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. Med 
hänsyn till remisstiden behöver beslutet justeras omedelbart. 

Farsta stadsdelsnämnd 

Farsta stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 24 april 2025 följande. 
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på remiss av en motion från Jan Jönsson och Christina 
Tufvesson, Liberalerna, om att Stockholms stad ska verka för etablerandet av 
Teknikcollege i Stockholm.  

2. Ärendet justeras omedelbart. 

Reservation av Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L), Olle Eriksson (C) och 
Leif Söderström (SD), se Reservationer m.m. . 

Farsta stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 6 mars 2025 har i 
huvudsak följande lydelse. 

Farsta har en högre arbetslöshet än genomsnittet i staden, i Farsta var 3,6 procent 
öppet arbetslösa den 31 oktober 2024 jämfört med snittet för staden 3,4 procent. I 
Farsta är yngre män överrepresenterade bland de arbetslösa, i gruppen 20–24 år var 
4,2 procent av männen öppet arbetslösa (den 31 oktober 2024). 

Förvaltningen instämmer med motionärerna att det är angeläget med olika typer av 
gymnasieutbildningar och annan vidareutbildning med en tydlig koppling till 
arbetsmarknaden. Förvaltningen är positiv till utbildningsinsatser och samarbeten 
som kan bidra till fler utbildningsplatser och en bättre matchning av kompetens och 
lediga arbeten på arbetsmarknaden. 

Mänskliga rättigheter samt klimat- och miljökonsekvenser  
Förvaltningen bedömer att ärendet inte innebär några betydande konsekvenser för 
miljö eller klimat. Ur jämställdhetsperspektiv är det angeläget att den här typen av 
utbildningsinsatser vänder sig till såväl män som kvinnor och strävar efter en 
balanserad rekrytering.  
 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
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Hägersten-Älvsjös stadsdelsnämnd 

Hägersten-Älvsjös stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 20 mars 
2025 följande. 

Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och 
överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 

Hägersten-Älvsjös stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 24 februari 
2025 har i huvudsak följande lydelse. 

Förvaltningen ser positivt på motionärernas initiativ och noterar samtidigt, som sägs i 
motionen, att det tidigare har funnits ett försök att etablera ett teknikcollege i länet. 
Förvaltningen konstaterar att det funnits ett pilotprojekt inom teknikcollege 
finansierat av Region Stockholm, Huddinge kommun och Södertälje kommun. 
Pilotprojektet startade i oktober 2021 och skulle pågå i tre år med fokus på 
yrkesinriktad vuxenutbildning, arbetsmarknadsutbildningar, gymnasial och 
eftergymnasiala yrkesutbildningar. På Regionens hemsida framgår att regionen 
processleder ett arbete med att etablera ett teknikcollege i Stockholmsregionen under 
2024/2025. Hur det har gått med pilotprojektet är inte känt. Om Stockholms stad har 
tillfrågats eller varit delaktig i någon del av arbetet att etablera ett teknikcollege är 
inte känt i stadsdelsnämnden. 

Det förefaller som att det pågår eller har pågått ett arbete med att etablera ett 
teknikcollege i Stockholmsregionen. Mot denna bakgrund kan stadsdelsnämnden inte 
lämna ett svar på hur staden ska ställa sig i frågan. Den fackförvaltning som torde ha 
större kunskap om detta och de behov av kompetensutvecklingsinsatser staden ser, är 
Arbetsmarknadsförvaltningen. 

Södermalms stadsdelsnämnd 

Södermalms stadsdelsnämnd beslutade vid sitt sammanträde den 20 mars 2025 
följande. 

Södermalms stadsdelsnämnd överlämnar stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande 
som svar på remissen. 

Reservation av Marko Janicic (C), se Reservationer m.m.  

Ersättaryttrande av Johan Lisspers (L) som instämde i Marko Janicics (C) 
reservation.  

Södermalms stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande daterat den 24 februari 2025 har 
i huvudsak följande lydelse. 

Stadsdelsförvaltningen ser positivt på att utbildningar anpassas generellt till de behov 
som finns på arbetsmarknaden, och har inga andra synpunkter att anmäla. 

Förvaltningen föreslår att Södermalms stadsdelsnämnd överlämnar 
stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
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Barnkonsekvensanalys  
Förvaltningen uppfattar inte att motionens förslag innebär några specifika 
konsekvenser för barn varför någon barnrättsanalys inte genomförts. 
 
Jämställdhetsanalys  
Förvaltningen gör bedömningen att motionens förslag inte ger några direkta 
konsekvenser utifrån ett jämställdhetsperspektiv. 
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Reservationer m.m. 

Arbetsmarknadsnämnden 

Reservation av Johan Kling (C) 

1. Att tillstyrka motionen  

2. Att därutöver anföra 

Centerpartiet välkomnar motionen om att Stockholms stad ska ta initiativ till och 
verka för bildandet av ett teknikcollege i Stockholmsregionen. Vi delar motionärernas 
bedömning att det råder en kompetensbrist inom teknikindustrin som behöver 
adresseras. En väl fungerande kompetensförsörjning är avgörande för att stärka 
Stockholmsregionens konkurrenskraft och skapa möjligheter för tillväxt och 
sysselsättning. Som en plattform för samverkan mellan utbildningsanordnare, företag 
och kommuner, kan det föreslagna teknikcolleget vara en viktig pusselbit i detta 
arbete. 

Centerpartiet anser att det i denna process är särskilt viktigt att företagens inflytande 
värnas – särskilt när det kommer till att säkerställa att utbildningarnas utformning 
motsvarar arbetsmarknadens behov. Detta gäller särskilt små och medelstora företag 
som utgör en stor del av Stockholmsregionens näringsliv. Vidare anser vi att 
teknikcollege bör organiseras på ett sätt som möjliggör snabb anpassning till nya 
teknologier och förändrade kompetensbehov. Detta kräver en flexibel organisation 
och en nära dialog med näringslivet. Slutligen för att teknikcollege ska bli 
framgångsrikt är det viktigt att Region Stockholm är en aktiv part i arbetet, såsom 
arbetsmarknadsförvaltningen påpekar. 

Vi föreslår därför att staden tillsammans med Region Stockholm, 
utbildningsanordnare och näringslivet tar initiativ till att utreda förutsättningarna för 
att bilda ett teknikcollege i Stockholmsregionen. Generellt behöver yrkesutbildningar 
på alla nivåer, från gymnasiet till yrkeshögskolan, stärkas. Teknikcollege kan vara ett 
sätt att öka attraktionskraften på tekniska utbildningar och säkerställa att de motsvarar 
arbetsmarknadens behov. Vikten av lärlingsutbildningar som en viktig del av 
kompetensförsörjningen behöver belysas – teknikcollege kan vara en plattform för att 
utveckla och utöka lärlingsutbildningarna inom teknikområdet. 

Ett teknikcollage bör samtidigt ha ett perspektiv på livslångt lärande och möjligheter 
till kompetensutveckling för yrkesverksamma. Teknikcollege kan erbjuda kurser och 
utbildningar för att uppdatera och fördjupa kunskaperna hos de som redan arbetar 
inom teknikindustrin. Samtidigt bör fokus även ligga på att utbildningarna förbereder 
studenterna på de utmaningar och möjligheter som finns kopplad till den gröna 
omställningen. Avslutningsvis vill Centerpartiet understryka att motionen föreslår en 
konkret och effektiv åtgärd för att stärka kompetensförsörjningen i 
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Stockholmsregionen, och skapa en mer hållbar och konkurrenskraftig ekonomi och 
arbetsmarknad. 

Särskilt uttalande av Christina Tufvesson (L) 

Vi välkomnar förvaltningens positiva gensvar på vår motion och ser fram emot att 
majoriteten i Kommunstyrelsen röstar för att bifalla den. 

Utbildningsnämnden 

Reservation av Jan Jönsson (L) 

1. Att i huvudsak instämma i förvaltningens förslag till beslut.  

2. Att bifalla motionen.  

3. Att därutöver anföra: 

Vi gläds åt förvaltningens positiva gensvar på vår motion, och även åt planerna på att 
göra verklighet av förslaget. Därmed ser vi fram emot att majoriteten tillstyrker vår 
motion i kommunstyrelsen, så småningom. 

Farsta stadsdelsnämnd 

Reservation av Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L), Olle Eriksson (C) 
och Leif Söderström (SD) 

1. Att bifalla motionen  

2. Att därutöver anföra följande 

Vi i Liberalerna, Moderaterna och Centerpartiet vill att alla människor ska erhålla 
möjligheter att kunna bidra i arbetslivet. Vi anser att det behövs fler initiativ till 
kunna matcha industrins behov med människor i arbetsför ålder. Det vore därför 
passande att helhjärtat pröva detta Teknikcollageinitiativ i Stockholm eftersom det på 
andra delar i Sverige påvisat många verkningsfulla fördelar och resultat som påvisas i 
motionen. 

Farsta stadsdelsförvaltning redovisar en något högre arbetslöshet i Farsta jämfört med 
staden och det vore intressant att etablera denna samverkansplattform för att fler 
Farstabor ska komma i sysselsättning. T.ex. yngre män som är överrepresenterade 
bland de öppet arbetslösa. Stadsdelsförvaltningen är dessutom positiva till motionen. 

Teknikcollage avser primärt att matcha människor, kompetenser och förutsättningar 
för yrken inom det tekniska området, inte bara inom industribranschen, utan även 
andra branscher så som t.ex. motorbranschen, vård- och omsorg och besöksnäring. Då 
efterfrågan av dessa förmågor idag överskrider tillgången på kompetent bemanning 
vore det därför angeläget att verka för en förändring i den här riktningen. Att på detta 
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sätt involvera utbildningssamordnare för att kunna tillhandahålla kvalificerad 
gymnasial och eftergymnasial utbildning i takt med industrin kommer detta kunna 
skapa bättre förutsättningar för att fler arbetslösa människor ska kunna utbildas och 
erhålla ett spännande arbete inom tekniksektorn. Det passar dessutom väl in i tiden 
och vi vill att fler ska kunna arbeta i givande yrken som individen kan växa genom. 

Södermalms stadsdelsnämnd 

Reservation av Marko Janicic (C) 

Marko Janicic (C) yrkade bifall till motionen i sin helhet. 
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